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W nawiqzaniu do moich interpelacji z dnia 25.07 .2016r ,24.08.2016r w
sprawie budowy chodnika w ciEgu ul. lubnej oraz Uchwaly Rady Miasta z dnia
24.10.2076r zmieniajqcej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta
Wloctawek na 2016r w kt6rej to zaplanowano 25 000 zi. na dokumentacjq i

budowq okoto 80 mb. chodnika w ciqgu tubnej od ul. Ptowieckiej w kierunku ul.

tubnej 1b po prawej stronie do budynku Planty 37 uprzejmie proszq o pilnq

realizacje w bie2qcym roku by zdE2y( przed zim4.

Chcialbym powiadomii Pano Prezydento, i2 zabiegom o reolizocje tegoi
zodonio z uwagi na bezpieczefistwo dzieci uczqszczaiqcych do szkoty jak i
przyrzeczenio mieszkaficom podczas spotkanio z Panem Prezydentem na
Osiedlu Poludnie.

Ponadto uprzejmie proszq o ujqcie w bud2ecie miasta 2017r.budowq
obustronnq chodnika w ciqgu ulicy tubnej zgodnie z Pana deklaracjq zioionq mi

na pi(mie dnia 14.10.2016r znak 1.RN1.7011.26. t.2OL6. za co bardzo w imieniu
mieszkaric6w dziqkujq.
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